



### 中国山西地区人群亚甲基四氢叶酸脱氢酶1和蛋氨酸合成酶基因多态性与非综合征性唇腭裂

李瑞芳 马雪芳 南欣荣

1. 山西医科大学第一医院口腔颌面外科太原 030001; 2. 晋中市第一人民医院口腔颌面外科晋中 030600

Association between genetic polymorphism of methylenetetrahydrofolate dehydrogenase 1, methionine synthase and non-syndromic cleft lip with or without cleft palate in Shanxi, China

Li Ruifang, Ma Xuefang, Nan Xinrong

1. Dept. of Oral and Maxillofacial Surgery, The First Hospital of Shanxi Medical University, Taiyuan 030001, China; 2. Dept. of Oral and Maxillofacial Surgery, The First People's Hospital of Jinzhong, Jinzhong 030600, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

蜀ICP备09014039号

版权所有 © 《国际口腔医学杂志》编辑部

地址：四川成都人民南路三段14号 邮编：610041 电话：028-85502414 E-mail: gwyxkqyxfc@vip.163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn